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Feddema-Wardenaar, MY

Van: vragenvanuitderaad
Verzonden: vrijdag 11 maart 2016 14:46
Aan: Vos-Hulleman, HM; Feddema-Wardenaar, MY; Langhorst, HW; Aalst, RPA van; 

Karnebeek, SGAF
Onderwerp: FW: Beantwoording technische vragen Teflon/PFOA van PRO Sliedrecht
Bijlagen: Beantwoording GS van brief BenW Sliedrecht mbt historische PFOAemissie 

Chemours.pdf; 7 Chemiekaart Freon E1.pdf; 6 Material Safety Data Sheet 
GX902.pdf; 5 
Informatieblad_GenX_Processing_Aid_for_making_fluoropolymer_resins.pdf

  

Van: Kwist-vander Waal, G 
Verzonden: vrijdag 11 maart 2016 14:46:23 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen 
Aan: vragenvanuitderaad 
CC: Roza, DM; Zwaan, AJ 
Onderwerp: Beantwoording technische vragen Teflon/PFOA van PRO Sliedrecht 

Beste Griffie, 
  
Hierbij de beantwoording technische vragen Teflon/PFOA van PRO Sliedrecht 
  
  
Vraag 1: Is het u vanuit het dossier bekend op welke wijze de Teflon Coatings nu worden gemaakt, met andere 
woorden is de PFOA nu vervangen door een ander product en zo ja welke? 
Antwoord: PFOA wordt sinds september 2012 niet meer gebruikt als hulpstof bij de productie van Teflon en is 
vervangen door GenX 
  
Vraag 2: Bevatten deze vervangende producten ook stoffen die schadelijk kunnen zijn voor de gezondheid? 
Antwoord: Dat is voor ons nog niet duidelijk. Wij verwijzen hiervoor naar het antwoord op vraag 13 uit de brief van 
de provincie Zuid-Holland van 9 februari 2016 en de daarin genoemde bijlagen. Deze stukken zijn bijgevoegd. 
  
Vraag 3: Worden deze producten ook gebruikt/gemaakt op de locatie in Dordrecht? 
Antwoord: Voor zover ons bekend wordt GenX ingekocht en niet op de locatie geproduceerd. 
  
Vraag 4: Zijn hierover incidenten bekend bij de Omgevingsdienst ZHZ en zo ja, welke acties zijn hierop ondernomen?
Antwoord: In het bij de Omgevingsdienst in gebruik zijnde bedrijvenregistratiesysteem zijn geen incidenten met GenX 
als samengestelde stof terug te vinden. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
Gabriëlle Kwist 
Medewerkster Bestuursprocessen 
0184 - 495 800 / 06-10161203 
g.kwist@sliedrecht.nl 
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Van: Pauw, TW 
Verzonden: maandag 7 maart 2016 15:32:12 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen 
Aan: vragenvanuitderaad 
CC: Mark Verheul; Gerrit Venis; pjdeborst@gmail.com; prorob60@icloud.com; Wim; Loeve 1; A.Bakker; M. Stam 
Onderwerp: Teflon / PFAO 

Geachte college 
  
In de gehele correspondentie vonden wij alles terug van over PFOA in relatie tot de productie van Teflon 
pannen. Op de website van Chemours in de USA valt te lezen dat dit zonder het gebruik van PFOA 
gebeurd.  
  
Wij citeren  "It takes 7 ceramic pans to deliver the same level of nonstick performance of 1 pan with 
Teflon™ Platinum nonstick coating systems. That's because our high quality coatings have been perfected 
for over 50 years. Additionally, now Teflon™ nonstick coatings are made without the use of PFOA." 
  
Wij hebben daarover de volgende vragen 
  
1. Is het u vanuit het dossier bekend op welke wijze de Teflon Coatings nu worden gemaakt met andere 
woorden is de PFAO nu vervangen door een ander product en zo ja welke. 
2  Bevatten deze vervangende producten ook stoffen die schadelijk kunnen zijn voor de gezondheid. 
3. Worden deze producten ook gebruikt / gemaakt op de locatie in Dordrecht. 
4. Zijn hierover incidenten bekend bij de Omgevingsdienst ZHZ en zo ja, welke acties zijn hierop 
ondernomen 
 
In afwachting van uw reactie 
  
Timo Pauw 
Fractievoorzitter PRO Sliedrecht 
06-14542533 
  

  
   
  

  


